
Styrelsemöte 2005-06-09 
 
Deltagare: Stefan G, AnnaCarin H, Catrin L J, Stig S, Tuija H, Zeljko R och Mathias C. 
 
Konstituerande mötet: 
Styrelsen väljer Stefan Gustavsson till v ordförande, Tuija Johansson till kassör och Mathias 
Carlsson till sekreterare för ett år. 
 
Ordinarie styrelsemöte: 
1. Ordf. Zeljko hälsar Catrin Lidquist Johansson välkommen till hennes första möte i klubbens 

styrelse.  
 
2. Zeljko träffade Rolf och Carina Karlander och en reporter från VN 8/6. Mötet handlade 

uteslutande om Minnesfonden. Rolf och Carina påtalade hur oerhört tacksamma de är för det 
enorma stöd de fått från klubben. Reportaget kommer preliminärt i VN 14/6. Rolf och Carina 
vill att det delas ut stipendier redan i år och tränarna får till uppgift att nominera stipendiaterna till 
fondens styrelse. Mats H utses till sammankallande inför nomineringen. Fondens kontonummer 
är 1215-01-19854. Banken har inte visat något intresse av att bidra med några pengar till 
fonden. 

 
3. Stig rapporterade kort från Smålands BF´s årsmöte där Kurt-Åke Franzén valdes enhälligt till 

ordförande. 
 Vid Svenska BF´s årsmöte valdes Jan Holmqvist (Arboga) till ordförande. 
 
4. Det finns en äventyrscamp utanför Vittaryd som ev kan vara aktuell till ”Kick-off:en”. Catrin får 

till uppgift att ta prisuppgifter på detta. Datumet är 27-28/8 för lägret. 
 
5. Arkiveringsgruppen får till uppgift att se över klubbens stadgar. 
 Styrelseledamöter får en kopia av nuvarande stadgar inför nästa möte. 
 
6. Sive H fyller 60 år 23/6. Sven får till uppgift att uppvakta och Stig informerar honom. 
 
 Ekonomi: 266.392,72 kr på kontot 2005-06-09. 
 Årsfesten som hölls efter årsmötet gav ett nettoresultat på ca 2.000 kr. 

Svenska Budoförbundet har inte betalat fakturan på 6.500 kr. Kostnaden avser helgen då de 
hyrde träningslokalen. Zeljko kontaktar Dan angående betalningen. 

 
 Intendenterna får till uppgift att sätta upp de nya reklamskyltarna. 
 

Zeljko meddelar att Anders Magnusson, VD och ägare till Hörle Automatic, har erbjudit 
klubben 20.000 kr i årlig sponsring. Pengarna tas från sponsringen av VGIK och IFK Värnamo 
eftersom han är mycket missnöjd med deras inställning till idrott för barn och ungdomar. Kan vi i 
Värnamo BK komma med ett bra upplägg på hur pengarna ska användas så har vi fått en ny 
storsponsor. Förslag kommer presenteras till Anders M senare. 
 
Nästa möte hålls 1/9 kl. 18.30 i klubblokalen. 


